
Toezeggingen wethouder Lugthart inzake Raadsvoorstel RedLions

Toezegging aan Hanneke van der Kooy GL om de inkoopvoorwaarden toe te sturen
De Algemene inkoopvoorwaarden gemeente Rijswijk zijn als bijlage bij dit bericht gevoegd. Zie 
bijlage.
 
Toezegging aan Rens Veerman D’66 om worst case scenario mee te nemen bij behandeling 
raadsvoorstel
Zie voor de beantwoording van deze vraag het antwoord op de vraag hieronder. 
 
Toezegging om financiële consequentie in kaart te brengen wanneer BOSA niet doorgaat
De BOSA regeling ziet uitsluitend op duurzame investeringen, in casu zou de led-veldverlichting 
hiervoor aangemerkt kunnen worden. Daarvoor is samenwerking met de vereniging verlangd omdat 
uitsluitend verenigingen dit kunnen indienen, alsmede de instemming van de gemeente tot het 
beschikbaar stellen van het aankoopbedrag aan de vereniging.
Ervan uitgaande dat een BOSA aanvraag volledig gehonoreerd zal worden (dit is afhankelijk van het 
gezamenlijk aantal aanvragen landelijk) bedraagt de subsidie 30% van de kosten aanleg 
veldverlichting. 
Indien de BOSA niet wordt toegepast omdat dit op teveel praktische problemen stuit bij de aanvraag 
rest de gemeente zelf de mogelijkheid om gebruik te maken van de zogenaamde SPUK regeling. 
Hierbij wordt 17,5% gesubsidieerd. 
Omdat u bent geïnformeerd met een indicatieve kostprijs van de aanleg van veldverlichting is nu 
geen concrete financiële consequentie aan te leveren. 
Echter, gesteld dat de veldverlichting € 60.000,- bedraagt, dan wordt bij -volledige honorering- 
conform de BOSA regeling € 18.000,- vergoed en via de SPUK €10.500,-. Indien teveel uit de 
landelijke subsidiepot is geput wordt naar rato uitgekeerd. De gemeentelijke SPUK aanvragen 
worden jaarlijks in februari ingediend. Bij accordering van onderhavig raadsvoorstel zal de aanvraag 
voor dit veld en verlichting bij de afrekening in maart 2022 aangevraagd worden. 


